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P R O T O K Ó Ł  NR XXXVI/21 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 26 sierpnia 2021 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, goście. 

 

Do pkt. 1. 

Burmistrz Kożuchowa, poprosił o upamiętnienie i pożegnanie minutą ciszy Pana Henryka 

Zielińskiego – wieloletniego radnego i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz 

Drzewiecki witając radnych oraz gości. Poinformował, że w związku z zaistniałą sytuacją 

związaną z panującą epidemią wywołaną wirusem COVID-19, radni Rady Miejskiej 

w Kożuchowie zajęli miejsca siedzące w bezpiecznej od siebie odległości. Przypomniał 

o obowiązku w zakresie nie ujawniania bez nieuzasadnionej potrzeby danych osobowych osób 

niebędących funkcjonariuszami publicznymi. Następnie stwierdził prawomocność obrad, 

odczytał porządek obrad informując, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 16 sierpnia br. 

obradowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, natomiast w dniu 24 sierpnia br. odbyło się 

posiedzenie Komisji Społeczno-Budżetowej Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował radnej Halinie Perdian, radnemu Jackowi 

Greń oraz radnemu Ryszardowi Żak za udział w obchodach Święta Wojska Polskiego. 

Następnie Burmistrz Kożuchowa oraz Przewodniczący Rady Miejskiej wręczyli 

zaproszonym gościom stypendia za osiągnięcia w dziedzinie sportu oraz zajmujących się 

twórczością artystyczną i upowszechnianiem kultury oraz podziękowali trenerom. 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja o stanie przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2021/2022. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   5.1. przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kożuchów na lata 

2021 – 2030. /numer druku XXXVI/1/21/ 

   5.2. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXXVI/2/21/ 

   5.3. udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 283 w m. Książ Śląski w zakresie budowy chodnika”. 

/numer druku XXXVI/3/21/ 

   5.4. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok. /numer druku XXXVI/4/21/ 

   5.5. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2021-2035. /numer druku XXXVI/5/21/ 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XXXV.  

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Nie zgłoszono wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

 

Do pkt. 2 

Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia tut. 

Urzędu, przedstawiła informację o stanie przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku 

szkolnego 2021/2022. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Stanisławska 

Aleksandra – Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji zapytano o sytuację finansową Szkoły Podstawowej w Mirocinie 

Dolnym, o plany remontowe szkół oraz podziękowano za współpracę podczas pandemii. 
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Następnie zapytano o możliwość wykonania szczepień dzieci w szkołach przeciwko wirusowi 

SARS-Cov-2, jaka liczba dzieci wybrała placówki oświatowe poza miejscem zamieszkania.   

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 24 czerwca 2021 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji zapytano, czy tak jak w ubiegłym roku Rada Miejska w Kożuchowie 

podejmie uchwałę w sprawie inwestycji na drogach powiatowych i wojewódzkich przekazanych 

do budżetów tych jednostek.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Po raz kolejny zwracam się z wnioskiem o dokonanie, co najmniej tymczasowego remontu 

drogi gminnej w m. Studzieniec, działka nr 6/17 (tzw. droga na stare bloki w Studzieńcu), która 

po wielu prośbach została przejęta od Skarbu Państwa. Wielokrotnie sprawa już była poruszana 

i pomimo wielu zapewnień do dnia dzisiejszego brak jest wykonania napraw na ww. odcinku 

drogi. 

2. Zwracam się z prośbą o dokonanie czyszczenia rowu w m. Książ Śląski , oznaczonego jako 

CS-2, rów melioracyjny biegnący wzdłuż dróg powiatowych od strony Jarogniewic w stronę 

m. Czasław. Ewentualnie o zabezpieczenie środków w budżecie na rok 2022. 

3. Proszę o interwencję i weryfikację w sprawie zgłoszonego mi braku prawidłowego 

oznakowania granic miasta i granic sołectwa Podbrzezie Dolne w obrębie ul. Inwestycyjnej. 

Jadąc ul. Zielonogórską od Mirocina Dolnego do Kożuchowa i skręcając w lewo na 

ul. Inwestycyjną znajdujemy się już na Podbrzeziu Dolnym, a nie ma żadnego znaku 
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informującego o tym, następnie dojeżdżamy do ul. Nowosolnej i znajdujemy się w terenie 

zabudowanym, a nie było wcześniej żadnego znaku informującego o tym. Podobnie jest 

w przeciwnym kierunku, wyjeżdżamy z Kożuchowa i też nie ma żadnego znaku informującego 

o opuszczeniu miasta. 

4. Czy w związku z nowymi inwestorami na strefie planuje się budowę chodnika przez całą 

długość strefy od sklepu PBS Mrówki do mostku nad Kożuszną przy ul. Zygmuntowskiej? Już 

teraz wiele osób chodzi na zakupy do sklepu PBS Mrówki pieszo i poruszają się oni jezdnią 

pomiędzy samochodami (brakuje również znaków o terenie zabudowanym, albo chociaż 

ograniczenia prędkości na tym odcinku). 

 

Do pkt. 5.1. 

Kozłowska Anna – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Kożuchowie, podziękowała za 

współpracę oraz za przygotowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kożuchów na lata 2021 – 2030 /numer druku 

XXXVI/1/21/. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie     

przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kożuchów na lata 2021 – 

2030. /numer druku XXXVI/1/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1, nieobecni – 1/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.2. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie    

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XXXVI/2/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 4, nieobecni – 1/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.3. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały /Opinie Komisji w załączeniu/. 
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Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie       

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 283 w m. Książ Śląski w zakresie budowy chodnika”. 

/numer druku XXXVI/3/21/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.4. 

Rajewska - Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie   

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok /numer druku XXXVI/4/21/. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały /Opinie Komisji w załączeniu/.  

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie   

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok /numer druku XXXVI/4/21/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.5. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały /Opinie Komisji w załączeniu/. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie       

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2021-2035 /numer druku XXXVI/5/21/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. Następnie wobec 

braku zgłoszeń zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr XXXIII/21 z dnia 29 kwietnia 2021 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się go za 

przyjęty.  
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Do pkt. 8. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12:05. 

 

 

         Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

   Magdalena Raszewska           /-/  Ireneusz Drzewiecki 

 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

- XXXVI/292/21 - w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Kożuchów na lata 2021 – 2030 

- XXXVI/293/21 – w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów.  

- XXXVI/294/21 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego na 

zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 283 w m. Książ Śląski w zakresie 

budowy chodnika”.  

- XXXVI/295/21 – w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok.  

- XXXVI/296/21 - w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kożuchów na lata 2021-2035.  

 

 

 

 

 


